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Porządek  posiedzenia Komisji Rolnictwa... Nr 3/06 w dniu  22 marca  
2006 r – godz. 9 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady. 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski 
4. Ocena stanu dróg i problem dzikich wysypisk śmieci na terenie 

gminy – wizja terenowa ( część  zachodnia) 
 

 
 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Krzysztof 

Matyjasik -   Przewodniczący Komisji , przywitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad  
oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy 5 spośród 8 osobowego składu Komisji , co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 
decyzji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radni nieobecni:  Halina Lempek, Marian Szumski 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w porządek obrad. 
  

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
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  Na obrady Komisji przybył radny Marian Szumski. 
 
   
Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia.  

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik  poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 2/2006 z dnia  01 marca  200 6 r 
  
  

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 2/2006  bez uwag.  
 

 
Komisja przyjęła do wiadomości odpowiedź na wnioski 
Komisji z dnia 01 marca  2006 r  
 

 
 

Ad.2. Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 
obrady Rady  

 
 

- proj. uchwały w spr. zatwierdzenia „Planu Rozwoju 
Sołectwa Niestkowo” 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 
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Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
- proj. uchwały w spr. przystąpienia Gminy Ustka do 
Fundacji pod nazwą „Partnerstwo Dorzecza Słupi” 
 
 
BoŜena Jankowska 
- omówiła w/w proj. uchwały 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. upamiętnienia Ŝycia i osiągnięć 
Pana Romana Zuba. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały Nr VI/40/95 Rady Gminy 
Ustka z dnia 16 maja 1995 r w sprawie zabezpieczenia 
kredytu w kwocie 2.000.000 zł zaciągniętego w Banku 
Ochrony Środowiska S.A. w Koszalinie. 

 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku g łosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu  gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy na 2006 r. 

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
-  omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem,  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 

Ad. 3.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik   przedstawił 
następujące  pismo: 
 

 
P.P.H. „THT” DELTA” Ustka  
- dot. wypoŜyczenia kruszarki od dnia 21 marca do 01 czerwca 2006 
r w zamian za 100 t kruszywa. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie uŜyczenie kruszarki w 
zamian za 100 t kruszywa dowiezionego w miejsce 
wskazane przez Urząd. W umowie  zawrzeć klauzulę o 
wysokości kwoty zabezpieczenia.  
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 

   
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 

 
 
 

Komisja wnioskuje by płyty z rozbiórki Świetlicy w 
Charnowie przeznaczyć na drogę do Cmentarza w 
Duninowie . 
 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  

 
 
 
Krzysztof Matyjasik Przewodniczący Komisji  
- wnioskuję o zamontowanie 1 lampy na istniejącym słupie 
naprzeciwko posesji Nr 48 w Charnowie – droga do szkoły 
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Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  
 

 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
 

1. Podanie Pani /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 

dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby / w spr. 
zatrudnienia  w charakterze inkasenta poboru opłaty 
targowej w m. Rowy. 
Odpowiedź Pani Skarbnik w przedmiocie sprawy. 
 

2. Informacja o zastosowanych umorzeniach 
wierzytelności, do których nie stosuje się przepisów – 
Ordynacja podatkowa za 2005 rok. 

 
3. Placówka StraŜy Granicznej w Ustce  dot. sprawozdanie 

z działalności za 2005 r  
 

4. Telewizja POLSAT S.A.  w spr. wyjaśnień w zakresie 
sprostowania materiału telewizyjnego 

 
 
 
Ad. 4. Ocena stanu dróg i problem dzikich wysypisk śmieci na 

terenie gminy – wizja terenowa.  
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 Zgodnie z porządkiem obrad o godz. 10 25 , Komisja udała 
się w teren celem dokonania oceny stanu dróg i problemu 
dzikich wysypisk śmieci na terenie gminy. 

 
 
 Celem wyjazdu była lustracja i ocena stanu nawierzchni dróg 

gminnych po wiosennych roztopach. 
 

Podczas oględzin szczególną uwagę zwrócono na liczne drogi 
o nawierzchniach miękkich, nieutwardzonych, których stan 
bezpośrednio po roztopach jest bardzo zły i w znacznym 
stopniu utrudnia, a w niektórych przypadkach wręcz 
uniemoŜliwia poruszanie się po nich wszelkimi pojazdami. 

 
Corocznie daje się jednak zauwaŜyć , iŜ po kilku dniach , w 
wyniku samoistnego osuszenia, nawierzchnie wspomnianych 
dróg ulegają polepszeniu, a następnie wymagają jedynie 
powierzchniowego mechanicznego wyrównania i uzupełnienia  
większych zagłębień kruszywem, co było i nadal jest 
praktykowane na terenie gminy. 

 
W roku 2006 zaplanowano zakup ok. 3 t kruszywa, które na 
bieŜąco będzie rozdysponowane wedle potrzeb zgłaszanych 
przez poszczególne Sołectwa. 

 
 

W dniu wyjazdu w teren, Komisja stwierdza znaczne 
utrudnienia w ruchu ulic znym w następujących 
miejscowościach: 

 
 

1. Bałamątek – droga nieutwardzona w kierunku starej kuźni, 
stan nawierzchni po roztopach bardzo zły, przejazd prawie 
niemoŜliwy 

 
2. Machowino – kolonia zachodnia , ze względu na bardzo zły 

stan nawierzchni drogi ŜuŜlowej przejazd autokaru 
dowoŜącego dzieci szkolne staje się prawie niemoŜliwy 
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3. Objazda – droga ŜuŜlowa obok przystanku autobusowego 
przy Szkole Podstawowej  w bardzo złym stanie, liczne 
nierówności utrudniają poruszanie się po niej pojazdami, a 
powstałe błoto uniemoŜliwia przejście uczniów i pracowników z 
przystanku do autobusu 

 
4. Osieki Słupskie – bardzo zły stan nawierzchni drogi przy 

Kolonii od posesji Nr 9 w kierunku wsi 
 
 

Mając na uwadze dobro i bezpieczeństwo mieszkańców, 
Komisja wnioskuje o wyrówn anie nawierzchni i uzupełnienie 
powstałych  w wyniku roztopów  ubytków na w/w drogach 
lub ich odcinkach.  

 
Poza tym Komisja wnioskuje o wznowienie rozmów z 
Zarządem Dróg Powiatowych  w Słupsku dot. Porozumienia 
w kwestii remontu nawierzchni drogi powiatowej do 
Poddąbia, której stan jest bardzo zły i stanowi powaŜne 
zagroŜenie dla uŜytkowników. 

 
Komisja wskazuje takŜe na konieczność poinformowania 
ZDP w Słupsku o celowości wyrównania powiatowej drogi 
leśnej z Poddąbia do Dębiny, która ma ogromne znaczenie 
dla ruchu turystycznego.  

 
 
 

Problem dzikich wysypisk na terenie gminy  
 
 

Komisja s twierdza, iŜ nadal wysypywane są nieczystości 
stałe na byłym wysypisku  w m. Objazda  i Wytowno . 

 
Komisja wnioskuje o podjęcie działań zmierzających do 
uniemoŜliwienia zrzutu nieczystości stałych na tych  
terenach . 
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Poza tym stwierdza się, iŜ ilość nieczystości stałych na terenie 
gminy uległa zmniejszeniu  co jednak nie świadczy , iŜ problem 
nieczystości został rozwiązany.  
 
 
W związku z powyŜszym Komisja widzi potrzebę dalszego 
organizowania  akcji sprzątania terenów gminnych ze 
szczególnym uwzględnieniem terenów przydroŜnych . 

 
  

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji    
o godz. 14 30   

zamknął obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
  
  Protokołowała                        Przewodniczący Komisji 

      GraŜyna Frankiewicz    
         KRZYSZTOF  MATYJASIK  

 
 


